
CREATING SPACE 14

RE-IMAGINING 
BELONGING AND KINDNESS

MAY 3-5, 2024
HALIFAX, NOVA SCOTIA

CALL FOR ABSTRACTS



Presentation title 
Author name(s) and, as applicable, affiliation(s) 
Presenter name/Presenters’ names (i.e., Specify who will be presenting at the conference) 
Presentation format (e.g., research presentation, workshop, poster) 
Presentation platform: in-person or virtual 

Research presentation: 20 minutes (15 minutes plus 5 minutes for questions) 
Innovative experience in humanities pedagogy: 30 minutes (20 minutes plus 10 minutes for questions) 
Roundtable or panel: 60 minutes (40 minutes plus 20 minutes for questions) 
Workshop: 60 minutes (with at most 25% for didactic presentations) 
Pecha Kucha: 20 slides, 20 seconds per slide 
Performance: 30 minutes 
Poster presentation (to be displayed)

These last few years have been a challenging time for anyone working in healthcare. The health
humanities provide us with opportunities to reflect on these experiences and to consider how we might
move forward in positive ways. The theme for Creating Space 14 captures this idea by inviting you to
consider how the health humanities can bring us together and help us find ways to support one another in
a system that is broken.

Objectives:
1.Identify ways in which the health humanities can foster a sense of belonging
2.Demonstrate how the health humanities can facilitate interactions based on kindness and caring
3.Create innovative ways to provide healing in a healthcare system that is broken

Abstract Requirements: 
Abstracts of 250 words maximum (excluding title and references) must be written in English or French and
submitted to: creatingspace2024@gmail.com
The deadline for submissions is January 31, 2024. Notification of acceptance will be emailed by late
February.

Please include the following information in your abstract submission:

Presentation formats: 
Creating Space 14 supports submissions for both online and in-person presentations. 
Please note that poster presentations and performances will be in-person only.

Contact: If you have questions about the call for submissions or conference, please email: 
creatingspace2024@gmail.com
Details about Creating Space 14 are also available on the Canadian Association for Health Humanities’ 
website and through social media.

Deadline
January 31, 2024
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CREATING SPACE 14

RÉIMAGINER 
L’APPARTENANCE ET LA

BIENVEILLANCE

3 AU 5 MAI, 2024
HALIFAX, NOUVELLE-ÉCOSSE

APPEL À COMMUNICATIONS



Identifier les façons dont les humanités en santé peuvent favoriser un sentiment d’appartenance.
Démontrer comment les humanités en santé peuvent faciliter les interactions basées sur la bienveillance et
le souci de l’autre.
Créer des moyens innovants pour favoriser la guérison dans un système de soins de santé défaillant.

Titre de la présentation 
Nom(s) de l’auteur et, le cas échéant, affiliation(s)
Nom du présentateur/des présentateurs (c.-à-d., qui fera la présentation à la conférence ?) 
Format de la présentation (par exemple, présentation de recherche, atelier, affiche)
Plateforme de présentation : en personne ou virtuelle

Présentation de recherche: 20 minutes (15 minutes plus 5 minutes pour questions) 
Expériences innovantes en pédagogie des humanités: 30 minutes (20 minutes plus 10 minutes pour
questions)
Table ronde ou panel: 60 minutes (40 minutes plus 20 minutes pour questions)
Atelier: 60 minutes (maximum 25% en format didactique)
Pecha Kucha: 20 diapositives, 20 secondes par diapo
Performance: 30 minutes
Présentation par affiche

Ces dernières années ont été difficiles pour celles et ceux qui travaillent dans le secteur des soins de santé. Les
humanités en santé nous donnent l’occasion de réfléchir à ces expériences et d’envisager des moyens d’aller de
l’avant de manière positive. Le thème de Creating Space 14 reprend cette idée, en vous invitant à réfléchir aux
différentes manières par lesquelles les humanités en santé peuvent nous rassembler et nous aider à trouver des
moyens de nous soutenir les un.e.s les autres, dans un système brisé à plusieurs niveaux.

Objectifs généraux de la conférence :

Informations pratiques sur les propositions :
Les propositions de maximum 250 mots (références non-comprises) doivent être rédigées en anglais ou en
français, et envoyées à l’adresse : creatingspace2024@gmail.com

Veuillez inclure les informations suivantes dans votre soumission : 

Formats des propositions :
Creating Space 14 accueillera des propositions en ligne et en personne. SVP, notez que les présentations et les
performances seront en personne seulement.

Contact: si vous avez des questions concernant l’appel à communications ou la conférence, veuillez écrire à : 
creatingspace2024@gmail.com
Des détails à propos de Creating Space 14 sont aussi disponibles sur le site web de l’Association canadienne 
des sciences humaines en santé, et sur Instagram et X.

Date limite
Le 31 janvier 2024

CREATING SPACE 14
Réimaginer l ’appartenance et  la bienveil lance

mailto:creatingspace13quebec@gmail.com
mailto:creatingspace2024@gmail.com
https://www.cahh.ca

